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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE SOCI I SÒCIES 
 
Acta de l’Assemblea General Ordinària de la Unió Excursionista de Sabadell celebrada el 
dijous 25 d’abril de 2024, a dos quarts de set de la tarda en primera convocatòria, i a les set en 
segona, al local de l’entitat (carrer Salut, 14-16 de Sabadell). 

 
S’inicia l’Assemblea Ordinària a les set en segona convocatòria, amb el següent ordre 
del dia: 
 
1. Aprovació, si escau, de l’actes de les Assemblees anteriors. 
2. Memòria d’activitats any 2023. 
3 i 4. Aprovació, si escau, dels comptes anuals de l’exercici 2023 i aplicació del resultat. 
Aprovació, si escau, del pressupost per al 2024. 
5. Projectes de la Junta Directiva i, si escau, debat i aprovació de les propostes. 
6. Debat i aprovació, si escau, de les propostes que formulin els socis. 
7. Qüestions i preguntes. 
 

Junta assistents Josep Maria Manyosa Mas (President),  Josep Ristol Debart (Tresorer), 
Maria Teresa Santasuana Casals (Secretària), Manuel Barcia Rodríguez (Vocal), Maria 
Marminyà i Espin (Vocal) i Arnau Pineda Pascual (Vocal) 
 
Excusen la seva absència: Josep Navó Cordovilla (Vicepresident), Salvador Berdajín 
Sánchez (Vocal) i Sílvia Devesa Mèrida (Vocal) 
 
Socis assistents: 31 
 
1. Aprovació, si escau, de l’actes de les Assemblees anteriors. 
La Secretària llegeix les actes de l’Assemblea General Ordinària del 15 de juny de 2023 
i de l’Assemblea Extraordinària del 15 de juny de 2023. 
S’aproven ambdues actes per unanimitat. 
 
2. Memòria d’activitats any 2023. 
El President presenta la Memòria i comenta les dades numèriques, els fets         
destacats i les activitats. 
S’aprova per unanimitat. 
      
3 i 4. Aprovació, si escau, dels comptes anuals de l’exercici 2023 i aplicació del 
resultat. Aprovació, si escau, del pressupost per al 2024. 
 El Tresorer fa una explicació clara i exhaustiva dels comptes i del pressupost i les seves 
conclusions. S’adjunten com annex 1. 
Alguns socis fan preguntes al respecte que es responen satisfactòriament per part del 
Tresorer. 
Els comptes 2023 i el pressupost 2024 s’aproven per unanimitat. 
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5. Projectes de la Junta Directiva i, si escau, debat i aprovació de les propostes. 
El President comenta les accions fetes durant l’any relacionades amb el Projecte el 
Futur de la UES (Comissions)  i d’altres: 

 
COMISISONS 
 
Comunicació i Difusió 
S’ha reactivitat la Comissió. Un dels punts treballats ha estat organitzar i 
determinar el contingut d’una parada de promoció de la UES a les activitats 
destacades. En aquest sentit s’ha creat material que ja s’ha utilitzat per a la parada 
de Sant Jordi 
També s’ha obert un canal de difusió de WhatsApp.  
 
Economia 
S’ha elaborat un dossier de patrocini que s’haurà d’actualitzar perquè s’ha 
modificat la llei de mecenatge. Ha augmentat el percentatge deduïble, la qual cosa 
beneficia els patrocinis. Un cop fet, es contactarà amb diferents empreses. 
 
Salut 
Accions fetes: 

- Instagram: en motiu del dia mundial de l’activitat física que va tenir lloc el 6 
d’abril, s’ha aprofitat per publicar a xarxes els beneficis de l’activitat física a 
l’aire lliure. Més endavant es podria publicar un recull incloent una 
aportació científica. 

- S’ha fet tot un cicle de capsules i xerrades sobre temes de Salut. Moltes 
d’elles gratuïtes pels socis i algunes amb molt d’èxit, com per exemple la 
càpsula sobre com cuidar-nos els peus que va tenir una assistència de més 
de 30 persones. 
 

Voluntariat 
S’ha creat la Comissió que està formada per Josep Navó (vicepresident), Maria 
Marminyà (vocal), Diana Cirera (secretaria), Josep Giralt (soci i voluntari) i Enric 
Malvesí (soci i responsable de la Secció Muntanya) 
Ja han fet una primera reunió. Es va parlar de treballar els punts següents, a partir 
del document que s’ha elaborat des de Secretaria: 

- Posar al web un apartat sobre el voluntariat. 
- Parlar amb les Seccions. 
- Posar en valor la tasca dels voluntaris. 
- Facilitar-los elements que els identifiquin, com armilles. 
- Buscar formació adient per a cada tipus de voluntariat i subvencionar-la, si 

cal. La prioritat, per tema econòmic, seria fer-la a la UES amb persones de 
l’entitat que ja tenen una titulació. 

- Participar en el dia del Voluntari. 
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Wikiloc corporatiu 
La Junta va aprovar, a la reunió ordinària del dia 19 de febrer de 2024, la creació 
d’un compte corporatiu de Wikiloc. Tindrà un cost anual de 120 euros més iva. 
Estarà gestionat per una Comissió formada pels socis Àngel Artigas, Jaume Pujol, 
Martí Puig i Enric Malvesí que s'encarregarà de validar i actualitzar els itineraris 
conjuntament amb les Seccions.  

        
ALTRES TEMES 
 
Reunions amb la Regidoria d’Esports i la de Turisme 
El President amb d’altres membres de la Junta i la Gerent, s’ha reunit amb la 
Regidora d’esports, Montse Gonzàlez, i la Regidora de Turisme, Katia Botta. 
L’objectiu era fer una presa de contacte i presentació de la UES i de les activitats 
que s’hi duen a terme. En el cas de Turisme s’ha proposat fer díptics informatius 
dels itineraris del llibre del Rodal per promocionar l’oficina d’informació turística de 
SABADELL. 
 
Situació de l’Arxiu i la Biblioteca 
La Comissió de l’Arxiu està treballant en la continuïtat de l’inventari. També en la 
revisió de documents i objectes de la biblioteca per valorar quins cal guardar i 
incloure a l’inventari. Prèviament s’ha parlat amb el Carles Olivella (expresident i 
responsable de la biblioteca) 
 
La Llanera 
El balanç és positiu. El nombre d’inscrits a sigut de 861 i s’ha comptat amb 150 
voluntaris.  
 
Pintada de les persianes 
La colla del grans de La Ganyota (esplai), els Puigmal i les Piques,  va presentar dos 
dibuixos, un per a cada persiana.  S’ha executat el projecte el proppassat cap de 
setmana amb un resultat molt positiu. 
 
Formació. 
Continuem amb temes de formació sobre temes d’orientació, cartografia i tracks 
entre d’altres 
 
Secció Jovent. 
Continuar amb la potenciació de sortides per Joves i Joves 3.5. Són planter de la 
UES, però és un repte difícil. 
 
Esportiva. 
Facilitar ajuda, des de la UES, al grup d’infants que formen part de l’Equip de la 
Panxa del Bou, per tal de que puguin accedir a les competicions. L’objectiu és crear 
un planter de futurs escaladors. 
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Revisió Estatuts. 
La Junta s’està plantejant fer una revisió dels estatuts, concretament dels següents 
punts: 

- Definir els tipus de quotes i el dret a vot a l’assemblea. 
- Forma de govern de l’entitat: reducció del nombre de persones de la Junta. 
- Incloure el foment de la llengua catalana per ampliar deduccions fiscals. 
- Definir quin IPC, pot aplicar la Junta com increment de quotes, sense 

necessitat de passar per assemblea. 
 

Repte Sabadell 360 en 4 etapes. 
      Es tracta d’una col·laboració amb TDAH Vallés. 

 
Activitats sostenibles 
El President destaca com a punt molt important que totes les activitats de la UES 
han de ser sostenibles econòmicament i aportar un marge de benefici, segons ja ha 
quedat clar en el comentari dels comptes i el pressupost. 

 
6. Debat i aprovació, si escau, de les propostes que formulin els socis. 
 No s’ha presentat cap proposta. 
 
7. Qüestions i preguntes. 
Intervenció de Carles Olivella (expresident) 
Expressa el seu agraïment a la Junta per la gestió feta  i fa una reflexió sobre la 
continuïtat de la UES: 

- Conveniència de fer reviure l’alpinisme. Recorda que fas 100 anys les 
entitats de Sabadell eren un referent. 

- Organització de viatges d’aventura. 
- Reconvertir la UES en entitat excursionista i ateneu. 

 
L’Eduard Navarro (expresident), li respon, en relació al alpinisme, que la situació actual 
no és la mateixa de fa 100 anys i que ha canviat la manera de relacionar-se i organitzar 
activitats. 
 
El President agraeix la seva aportació i comenta que són temes que es tindran en 
compte a l’hora de pensar en el futur de la UES. 
 
En relació a la importància de l’Alpinisme a l’entitat, comenta que es farà un acte en 
record dels 50è aniversari de les primeres expedicions de l’entitat i que el 16 de maig 
es projectarà la pel·lícula “Quan els records pesen més que les esperances”, dedicada 
al Jordi Pons, alpinista reconegut, soci d’Honor de la UES i premi de la FEEC. La UES ha 
col·laborat amb una aportació econòmica. La projecció es farà a l’auditori de la 
Fundació Antigua Caixes de Sabadell 1859. 
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Sense més temes a comentar el President dóna per finalitzada l’Assemblea General 
Ordinària a les 20,30h i agraeix l’assistència i col·laboració als socis i sòcies assistents. 
 
 
El President       La Secretària 
 
 
 
 
 
Sr. Josep Maria Manyosa Mas  Sra. Maria Teresa Santasuana Casals 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

6 
 

ANNEX 1 – Comptes Anuals 2023 
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CLASSES D’INGRESSOS DE L’ACTIVITAT HABITUAL DE LA UES  
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Base del repartiment 

Distribució del resultat de l’exercici 
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CONCLUSIONS 
 

NÚVOLS AMENAÇADORS (SENSE QUE FAGI XAFEC) 
 

■ DEGOTEIG LENT, PERÒ PERSISTENT, DEL NOMBRE DE 
SOCIS  
I, PER TANT, DELS INGRESSOS PER QUOTES DE SOCIS. 
31-12-2022 ........................ 2.172 socis 

31-12-2023 ........................ 2.058 socis 

02-04-2024 ........................ 1.927 socis 
 

■ RISC DE DESEQUILIBRI PRESSUPUESTARI PER AL 2024 SI 
LA INFLACIÓ PREVISTA ES DESCONTROLA PER SOBRE DEL 
3,2%, ESPECIALMENT PEL QUE FA A LES DESPESES 
D’ESTRUCTURA, PERÒ TAMBÉ A LES DESPESES DE LES 
ACTIVITATS. 
 

■ RISC DE QUE ALGUNES ACTIVITATS TINGUIN UNA 
OCUPACIÓ NOTORIAMENT INFERIOR A LA PREVISTA. 
 

■ IMPORTANT DEPENDÈNCIA DE LES SUBVENCIONS DE 
L’AJUNTAMENT. 
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IMPERMEABLES (PROTECTORS DE LA PLUJA) 
 
 

■ TENIM UNA BONA SOLVENCIA PATRIMONIAL,  
AMB UN ENDEUTAMENT CADA COP MÉS BAIX  
(EL DEUTE TOTAL QUE TENIM EQUIVAL A UN 29% DE TOT 
L’ACTIU) 
 

■ LA MEITAT (UN 55%) DEL DEUTE QUE TENIM ÉS A 
LLARG TERMINI. 
 

 ■ ES COMENÇA A VEURE EL FINAL DEL VENCIMENT DE 
LES HIPOTEQUES: 31-12-2027 (SABADELL) i 29-02-2028 
(BBVA); UN COP AMORTITZADES LA GENERACIÓ 
D’EFECTIU AUMENTARÁ UNS 1.600€ MENSUALS. 
....... 
 

■ IDEES, PROJECTES I CONTRIBUCIONS PER PART DE 
TOTS, SOCIS I JUNTA. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


